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Geachte mensen,  

Zeer hartelijk dank voor uw brief inzake de verbetering van de N34 tussen De Punt en Emmen. Ik begrijp uit uw 
brief dat  jullie willen focussen op het traject tussen Annen en Gasselte. 

Uiteraard ben ik buitengewoon opgelucht dat jullie geen geld hebben om de N34 tussen Annen en De PUNT op 
geen enkele wijze te verdubbelen. Mijn argumenten zijn u vermoedelijk ruimschoots bekend. 

Wat mij verbaast en teleurstelt is dat u de gehele verkeersveiligheid buiten uw focusgebied hiermee uit het oog 
lijkt te zijn geraakt. Waar u eerst sprak van grote urgentie, is het nu blijkbaar van tafel geveegd.  

Er waren 16 alternatieven, de helft overschrijdt het budget van 90 miljoen, zo staat in uw brief. ‘Deze alternatieven 
worden niet meer verder onderzocht’ zo schrijft u. Ik vraag mij af: Worden ALLE 16 alternatieven niet meer 
onderzocht, of alleen die helft die boven het budget gaat ? 

Hoe dan ook:  

In het verleden hebben wij zeer budget-vriendelijke oplossingen aangedragen om de veiligheid op de N34 te 
verbeteren. Het is mijns inziens een grote gemiste kans om DIE alternatieven niet te willen toepassen opdat de 
verkeersveiligheid in grote mate zal toenemen. De drie maatregelen betreffen: 

- Overal verboden in de halen en in het midden verkeersgeleiders; 
- Maximum snelheid verlagen naar 80 km / uur (ook goed tegen stikstof uitstoot en vermindering fijnstof); 
- Elektronische verkeersbegeleiding. 

Graag verneem ik hoe u denkt over de verkeersveiligheid van de N34, laat ik mij ook beperken, vanaf Gieten tot aan 
De Punt en hoe uw standpunt is inzake bovengenoemde maatregelen. 

Voorts wil ik u erop wijzen, aangezien u ook gaat over het optimaliseren van de verbinding voor het openbaar 
vervoer, dat de provincie hoofdstad vanuit mijn woonplaats per OV niet te bereiken is. Dat is tot daaraantoe, 
echter, Assen is ook niet / zeer slecht te bereiken vanaf Zuidlaren (met name in het weekend en ’s avonds) en 
evenmin vanaf Tynaarlo. Hoe is dat mogelijk ?! 

 

Vriendelijke groeten,  

 

L. Audretsch 

 


